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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra
sammanträdet
Dagordningen godkändes.
Protokollet justeras av ordföranden och vice ordföranden
tisdagen den 17 september.
Protokollet från rådets sammanträde den 19 augusti 2024
anmäldes och lades till handlingarna.

§2 Besök Hanna Strand, Stadsrum fastigheter
Hanna Strand presenterar sig och berättar om Stadsrum
fastigheter, som tog över Farsta centrum per den 1 juni 2020.
Farsta centrum utgör 45 procent av Stadsrum fastigheters totala
omsättning. Med 17 miljoner besökare per år är Farsta centrum
ett av de största. Stadsrum äger fastigheterna och garage men
marken såsom torget mm ägs av Stockholms stad.

Stadsrum fastigheter bedriver ett aktivt arbete för att förebygga
och minimera brott samt säkerställa trygghet. Detta arbete görs i
samverkan och samarbete med flera aktörer däribland
fältassistenter, skola, ungdomssamordnare, polismyndigheten och
stadsdelsförvaltningen. Stadsrum är även representerade i BRÅ.
Hanna berättar om den trygghetsundersökning som gjordes för
två år sedan som visade att Farsta-borna upplever sig vara trygga
och säkra.

Hanna för dialog med och svarar på frågor från rådet om:
Mer synliga kontaktuppgifter till Stadsrum fastigheter
Trygghet och säkerhet
Kameraövervakning
Samarbetet med polisen
Faciliteter såsom toaletter
Renoveringar och investeringar i nya armaturer, sittmiljöer och
växtlighet.
Snöröjning och framkomlighet generellt i centrummiljön.
Parkeringsmöjligheter och maxtid för parkering.
Önskemål om klockor inne i centrum för att lätt kunna se tiden.
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§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 26 september
2024

Ärende nr 8: Ideburet offentligtpartnerskap (IOP) medFarsta
föreningsråd om nationaldags- och
midsommarfirande under åren 2025-2027
Dnr FAR 2024/466
Rådet säger ja till partnerskapet men anser att bidraget på
160 000 kronor bör sänkas sett i relation till bidragen som ges för
aktiviteter för äldre.

Ärende nrl 1. Brukarundersökning 2024 inom äldreomsorgens
dagverksamhet
Dnr FAR 2024/525
Rådet noterar att 66 procent har svarat med hjälp av någon annan
eller att någon annan har svarat. Utifrån angivna svar konstaterar
rådet att i de fall någon annan svarat/hjälpt till att svara ges ett
bättre omdöme jämfört med när den enskilde brukaren själv har
svarat. Rådet anser därför att resultatet kan ifrågasättas.
För målgruppen personer med demenssjukdom efterlyser rådet en
annan form för undersökningen.

Ärende nr 15: Stockholms stadsprogramför de mänskliga
rättigheterna
Svarpå remissfrån kommunstyrelsen
Dnr FAR 2024/530
Rådet har inget att erinra,

Ärende nr 16: Stockholms stadsprogramför stöd till anhöriga
Svarpå remissfrån kommunstyrelsen
Dnr FAR 2024/549
Rådet har av förvaltningen ombetts att lämna synpunkter på
remissen och har så gjort. Mot bakgrund av att rådets synpunkter
inte framgår i förvaltningens remissvar, kommer här rådets
synpunkter: Det reviderade programmet är inte logiskt
sammanhängande vadgäller definitionen av anhörig.
Rådet noterade att i det reviderade programmet definieras
anhörigpå sid 10p 4 som "den som ger stöd, vård eller omsorg
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till en närstående. Anhörig kan vara maka/make, partner, sambo,
barn, barnbarn, förälder, syskon, vän eller granne. Det är den
enskilde själv som avgör om han/hon ser sig som anhörig".
Rådetjämförde denna definition med det somframgår av sidan
13 och 14. I avsnitten på dessa sidor anges att anhöriga till
personer med koppling till våldsbejakande terrorism, personer
med kriminell livsstil och personer i kriminell miljö som drabbats
av skjutningar och dödligt våld också omfattas avprogrammet.
Rådet menar att ha en koppling till närstående aldrig kan vara
detsamma som att ge stöd vård eller omsorg. Därmed har
skrivningen iprogrammet brustit i konsekvens.
Rådet har också haft svårigheter att se vad i texten som
reviderats.
I övriga delar avprogrammet ansluter sig Rådet till den
uppfattning som KPRformulerade i sittprotokoll daterat 2024-
06-04.

Ärende nr 18: Motion Mom att inrätta en central oberoende
instansför äldre och anhöriga att kunna lämna
individuella synpunkter och klagomål inom
äldreomsorgen
Svarpå remissfrån kommunstyrelsen
Dnr FAR 2024/524
Rådet uppskattar att få vara med i processen.
Rådet har inget att erinra utöver inlämnade synpunkter som
framgår av bilaga till ärendet.

Ärende nr 22: Detaljplanför del avfastigheterna Farsta 2: 1
m.fl., område vidFilipstadsbacken i stadsdelarna
Larsboda och Farsta strand
Svarpå remissfrån stadsbyggnadsnämnden
Dnr FAR 2024/592
Rådet anser att förvaltningens förslag är tunt.
Rådet tar upp följande.

Befolkning; Fler flyttar ut från Stockholmsområdet, antalet födda
minskar. Förskola är planerad att byggas samtidigt som befintliga
förskolor får stängas på grund av för litet underlag. Rådet
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ifrågasätter varför revidering inte görs på sedan tidigare
prognoser om befolkningsökning, boende och födda för att få ett
uppdaterat underlag.

Spårtrafik: I remissen förespråkas byggnation utmed befintligt
järnvägsspår mot bakgrund av att det finns goda
kommunikationer för pendeltrafik.
Rådet menar att byggnation inte är lämplig utifrån den hårt
trafikerade Magelungsvägen, tunnelbanespåret, spåren som
nyttjas för såväl godstrafik till Nynäshamn som pendeltrafik.
Pendeltågen är redan idag överfulla i rusningstid.

Grönområden: Rådet framför att det som är unikt med Farsta är
tillgången till bostadsnära grönområden. Denna tillgång menar
rådet kommer att försämras med planerad byggnation utifrån
detaljplanen.

Den omfattande byggnation som planeras medför att området
kommer att vara en byggarbetsplats under många år framåt samt
att tillgången till parkeringsplatser kommer att minska, vilket
medför sämre tillgänglighet

Utifrån ovanstående förespråkar rådet att ärendet avslås.

Ärende nr 23. Rapportering till !VO av ej verkställda gynnande
beslutför kvartal 2 år 2024
Dnr FAR 2024/611
Rådet har inget att erinra,

§ 4 Information från förvaltningen
Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande.

Pensionärsrådet är välkomna till nämnden den 24 oktober
klockan 17: 15. Rådet kommer i samband med det ha ett
förmöte klockan 16:00 i lokal Hagfors, Storforsplan 36.

Stadens nya chefsstruktur/organisation:
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Förvaltningens avdelningschefer håller på att informera
verksamheter om förvaltningens nya chefsstruktur/organisation
som träder i kraft den 1 januari 2025.

IT-samordnare:
Genomgång med repetition av läsplattans funktioner planeras för
rådet i samband med nästa sammanträde.

Seniorverksamheten:
Den öppna seniorverksamheten har tillsammans med ett 70-tal
seniorer åkt på en Finlandskryssning i mitten på september.
Relativt många seniorer som inte tidigare varit i kontakt med
seniorverksarnheten följde med. Aktiviteten beslutades utifrån
dialog, om medborgarbudget, med seniorer i stadsdelsområdet.

Den 23 augusti genomfördes den årliga utflykten inom
seniorverksamheten till Gröna Lund. Sammanlagt deltog ett
trettiotal seniorer. Besöket innehöll många skratt, goda samtal
och fin gemenskap.

§ 5 Genomgång av balanslista
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor,
besök och liknande - se bilaga.

Rådet beslutar sig för att bjuda in förvaltningens dietist till
sammanträdet i december och enhetschef för beställarenhet äldre
till sammanträdet i januari 2025. Övrig planering kvarstår.

§ 6 Övriga frågor
Inga övriga frågor anmäldes.

§ 7 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.
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